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Rize Belediye Başkanı Halil Bakırcı

Türkiye / 25/09/2011

Rize Belediye Başkanı Halil Bakırcı, Karadeniz Sahil Yolu'nun şehir merkezinden 70 santimetre daha yüksek 

yapıldığını söyledi. 

RİZE - Bakırcı, gazetecilere yaptığı açıklamada, dünden itibaren etkili olan sağanağın şehirde büyük çapta maddi 

hasara yol açtığını belirtti. 

Can kaybının az olmasının tek teselli edici konu olduğunu ifade eden Bakırcı, “Şehrimizde önceki yıllarda 

derelerin üzeri kapatılmıştı. Bu derelerin taşması afetin boyutunu büyüttü. Bir anlamda afete üzeri kapatılan 

derelerin taşması yol açtı” dedi. 

Rize'de denize dikey 23 dere bulunduğunu söyleyen Bakırcı, şöyle konuştu: 

“Dünkü şiddetli yağış nedeniyle bu derelerin dördü taştı. Göreve geldiğimden itibaren bu derelerin sorun 

olabileceğini, bunun belediyenin imkanlarıyla düzeltilemeyeceğini söylüyordum. Son olarak yaklaşık 1,5 ay önce 

Rize ziyaretleri sırasında, Orman ve Su İşleri Bakanı Veysel Eroğlu ile Çevre ve Şehircilik Bakanı Erdoğan 

Bayraktar'a konuyu söyledim. Karadeniz Sahil Yolu, şehir merkezinden 70 santimetre daha yüksek yapıldı. 

Derelerin taşması halinde şehri su basabileceğini, hiçbir şey yapamayacağımızı kendilerine söyledim. Çünkü 

dereler, taşıdıkları ağaç ve diğer malzemelerle baskları tıkıyor. Şehir merkezinden geçen derelerin üzerini 

kapatmıyorum diye eleştiriliyorum. Ama böyle bir şey doğru olmaz. Hatta kapalı olanların açılması gerekiyor. Ama 

bu konuları afet olduğu zaman konuşuyoruz, 15-20 gün sonra da unutuyoruz.” (aa) 
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